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روزنامه

قالیباف رئیس مجلس شورای اسلامی ادامه داد: روسیه نباید به بی ثبات سازی 
از  تن  هزار  با خون صدها  ایران  ارضی  تمامیت  فارس کمک کند،  خلیج 
پاک ترین و شجاع ترین جوانان این آب و خاک حفظ شده است و ما در 

این خصوص با هیچ طرفی مماشات نمی کنیم.
رئیس مجلس شورای اسلامی گفت: به همسایگان ایران از جمله روسیه اعلام 
می کنیم که حفظ ثبات و توسعه اقتصادی منطقه تنها بر مبنای رعایت اصول 
حسن همسایگی از جمله احترام به تمامیت ارضی کشورمان مؤثر است. به 
گزارش ایسنا، محمدباقر قالیباف در آغاز جلسه علنی مجلس شورای اسلامی 

و در نطق پیش از دستور خود، بیان کرد: مجلس شورای اسلامی مطالب بیانیه 
مشترک کشورهای حاشیه خلیج فارس و روسیه در خصوص جزایر سه گانه 
ایرانی را  قویاً رد می کند. به همسایگان ایران از جمله روسیه اعلام می کنیم 
که حفظ ثبات و توسعه اقتصادی منطقه تنها بر مبنای رعایت اصول حسن 

همسایگی از جمله احترام به تمامیت ارضی کشورمان میسر است. 
رئیس مجلس شورای اسلامی ادامه داد: تمامیت ارضی ایران با خون صدها 
هزار تن از پاک ترین و شجاع ترین جوانان این آب و خاک حفظ شده است 

و ما در این خصوص با هیچ طرفی مماشات نمی کنیم. 

اخراج و بازنشستگی ۱۰۰ پزشک 
در دو هفته اخیر

عضو ناظر شورای عالی بورس:

تمام شرکت های متخلف و رانتی بورس، 
حتی وابسته به حاکمیت را افشا می کنیم

هشدار قالیباف به روسیه : 

انتشار  از  روز  دو  نوشت:  هم میهن 
علمی  انجمن های  مجمع  بیانیه 
به  اعتراض  ایران در  گروه پزشکی 
هیئت علمی  اعضای  گسترده  تحدید 
اخراج  و  اجباری  بازنشستگی  با 
هیئت های  از  پزشکان  از  تعدادی 
بهداشت،  وزارت  و  می گذرد  بورد 
سازمان  پزشکی،  علوم  دانشگاه های 
دیگری  بخش  هر  یا  پزشکی  نظام 

دراین باره واکنشی نشان نداده اند. 
این مجمع،  بود که  بعدازظهر جمعه 
این  از  بخشی  در  و  صادر  بیانیه ای 
هماهنگ  برنامه ای  به  نسبت  بیانیه، 
برای کنار گذاشتن اساتید برجسته از 
بازنشستگی  همزمان،  و  بورد  هیئت 
گروهی  محدودیت های  یا  اجباری 
نگرانی  اعلام  پزشکان  برای  دیگر 

کرد.
نوشتند  بیانیه  این  در  مجمع  اعضای 
که این برکناری ها برنامه ریزی شده 
»آنچه  دارد:  زیانباری  آثار  و  است 
بیش از این اخراج ها و محدودیت ها، 
دانشگاهی  جامعه  و  پزشکی  جامعه 
عواقب  می کند،  نگران  را  کشور 
و  مصالح  که  است  تفکراتی  غلبه 
علمی  بنیادهای  بر  را  سیاسی  منافع 
حتی  و  می دهند  ترجیح  کشور 
در  هم  رفتارها  این  تاریخی  قباحت 

نظرگاه ایشان نیست.«
وزارت  از  هم  بیانیه  این  پایان  در 
روند  برابر  در  خواستند  بهداشت 
و  نباشد  بی طرف  ناظری  جاری 
با  مطابق  پزشکی  نظام  سازمان 
را  جامعه  خود  قانونی  وظایف 
چنین  طولانی مدت  عواقب  از 

تصمیم هایی آگاه کند.
بیش  بورد  از  اخراج  و  بازنشستگی 

از ۱۰۰ پزشک
هنوز  و  می گذرد  روز  دو  حالا 
واکنشی به این نامه نشان داده نشده 
است. آنطور که اعضا می گویند تمام 
اخیر  هفته  سه  دو،  در  اتفاقات  این 
رخ داده و کار به جایی رسیده که 
این موضوع هشدار  به  مجمع نسبت 
زمانی، عضو  بابک  است. حالا  داده 
هیئت مدیره مجمع انجمن های علمی 
گروه پزشکی ایران، درباره جزئیات 
این بیانیه توضیح بیشتری می دهد.به 
از  بیش  اخیر،  هفته  دو  در  او  گفته 
بازنشستگی  با  پزشکان  از  نفر   ۱۰۰
بورد  هیئت  از  اخراج  یا  اجباری 
مواجه شده اند؛ این در حالی است که 
طبق قانون تا زمانی که فرد بخواهد 
می تواند فعال باشد و کار کند، حتی 

اگر زمان بازنشستگی او رسیده باشد. 
ماجرا، اما به اینجا محدود نمی شود و 
در کنار این برخوردها، به تعدادی از 
بازنشسته ها اجازه ورود به بیمارستان 

را هم نداده اند.«
می گوید،  پزشک  این  که  آنطور 
این  بیشتر  می دهد  نشان  بررسی ها 
در  که  بودند  افرادی  پزشکان 
گذشته  ماه های  اتفاقات  به  واکنش 
از  که  بیانیه هایی  امضای  قالب  در 
نوشته  پزشکی  انجمن های  سوی 
شده، مشارکت داشتند. بااین همه، اما 
به گفته او، هنوز نه وزارت بهداشت 
و نه سازمان نظام پزشکی واکنشی به 

این بیانیه نداشته اند.
بیانیه  »این  می گوید:  پزشک  این 
گروه  علمی  انجمن های  مجمع  را 
تمام  است که  نوشته  ایران  پزشکی 
و  بالینی  یعنی  پزشکی  انجمن های 
انجمن   ۱۸۰ بالای  که  پیراپزشکی 
این  عضوند.مجموع  آن  در  هستند، 
 ۱۷ انتخابات،  قالب  در  انجمن ها 
مجمع  هیئت مدیره  به عنوان  را  نفر 
این  بنابراین  می کنند،  انتخاب 
مجمع کاملًا مستقل است و اعضای 
هیئت مدیره به شکل مستقیم از سوی 
بیشتر  می شوند.  انتخاب  انجمن ها 
هیئت مدیره اند،  عضو  که  افرادی 
پست و مقام هایی در حوزه سلامت 
داشتند و افراد شناخته شده ای اند.« او 
ادامه می دهد: »زمانی که این مجمع 
است  معنی  این  به  می زند  حرفی 
و  زده  حرف  پزشکی  جامعه  که 
است.  پزشکی  جامعه  کل  نظر  این 
فقط هم پزشکان در این گروه قرار 

نمی گیرند، پرستاران هم هستند.«
به طور  پیش ازاین  زمانی،  گفته  به 
اما  می افتاد،  اتفاقات  این  پراکنده 
به طور  را  تعداد  این  همزمان  اینکه 
هیئت  از  یا  کنند  بازنشسته  اجباری 
نداشته  سابقه  کنند،  اخراج  بورد 
هر  برای  بورد  »هیئت های  است: 
در  دارند،  زیادی  اهمیت  رشته 
امتحانات  سؤالات  هیئت ها،  این 
می شود،  طرح  دستیاری  دوره  پایان 
چه  می کنند  تعیین  آن ها  بنابراین 
کسی  چه  و  شود  متخصص  کسی 
این  علمی  ازنظر  ازاین رو  نشود. 
هیئت های بورد اهمیت زیادی دارند. 
اعضای  از  تعدادی  آمده اند  حالا  اما 
هیئت های بورد را که هنوز دوره شان 
تمام نشده بود اخراج کردند، برخی 
شهید  مهم  دانشگاه های  از  آن ها  از 

بهشتی و ایران و تهران بوده اند.

است،  زیاد  شبهات  سرعت  اینقدر 
حوزه ها و روحانیون هم از شناسایی 
آن ها و پاسخ دادن به جوانان عقب 
افتاده اند. این شبهات چنان در عمق 
اگر  که  می کند  نفوذ  انسان  جان 
یک  به  تبدیل  نشود،  داده  پاسخ 
فاجعه و یک بحران و به زبان دینی 

تبدیل به فتنه می شود.
سرعت  اینقدر  نوشت:  میهن  هم 
و  حوزه ها  است،  زیاد  شبهات 
و  آن ها  شناسایی  از  هم  روحانیت 
افتاده اند.  به آن ها عقب  دادن  پاسخ 
البته ممکن است برخی تعبیر کنند و 
بگویند که، چون روحانیت در مسیر 
اجرایی و در حاکمیت قرار گرفته، 
دیدگاه مردم و جوانان به آن ها منفی 
شده است، اما این نگاهی سطحی نگر 

و عوامانه است. 
در  رفسنجان  نماینده  جلالی  حسین 
درباره  میهن  هم  روزنامه  با  گفتگو 
پیرامون  انقلاب  رهبرمعظم  بیانات 
جوانان  با  روحانیت  ارتباط  لزوم 
و  مردم  بطن  از  روحانیت  گفت: 
است  شده  سفارش  و  بوده  مردم  با 
برقرار  جوان  نسل  با  ارتباط  که 
این چند سال، احساس  اما در  شود. 
می شود که این رابطه دچار یک نوع 
گسست و ضعف شده است و نیاز به 

کار علمی و بنیادی دارد.
 جلالی در این زمینه افزود: شبهات 
در  گسترده ای  به صورت  جامعه  در 
به  است.  پیشرفت  و  توسعه  حال 
هم،  به  دنیا  شدن  نزدیک  واسطه 
واحد  دهکده  به  جهان  شدن  تبدیل 
واسطه  به  ارتباطات  شدن  آسان  و 
گسترش فضای مجازی، دنیا تبدیل 
این  و  است  شده  شبهات  دنیای  به 
انسان  جان  عمق  در  چنان  شبهات 
داده  پاسخ  اگر  که  می کند  نفوذ 
فاجعه و یک  به یک  تبدیل  نشود، 
به  تبدیل  دینی  زبان  به  و  بحران 
یقف  حد  هم  شبهات  می شود.  فتنه 
ندارد، یعنی یک جا توقف نمی کند 

و روزبه روز مطرح می شود. 

ابتدا  که  است  طوری  شبهات  این 
با شک شروع شده و بعد تبدیل به 
برطرف  اگر  شک  می شود.  شبهه 
این  و  شده  شبهه  به  تبدیل  نشود، 
شبهه هم اگر پاسخ داده نشود، تبدیل 

به فتنه می شود. 
شبهه، در ذهن جوان بهتر می نشیند، 
زیرا افرادی که سنی از آن ها گذشته 
و وارد میانسالی یا سالمندی شده اند، 
شکل  و  شده  تثبیت  شخصیتشان 
گرفته است، مثل درخت کهن سالی 
مسیر  نمی توانند  دیگر  که  هستند 
مثل  اما جوان ها  دهند،  تغییر  را  آن 
به هر  نهال هایی هستند که می توان 
بنابراین  داد؛  جهت  را  آن ها  طرف 
راحت تر  جوان  ذهن  در  شبهات 

می نشیند. 
لحظه  یک  در  شبهه  است  ممکن 
سال  یک  در  آن  پاسخ  اما  بیاید، 
خراب  معروف  قول  به  نشود.  داده 
کردن یک جایی آسان تر از ساختن 
سنگ  انداختن  به عبارتی  آنجاست. 
در چاه راه است، اما بیرون آوردن 
می خواهد  عاقل  چند  چاه  از  سنگ 
که بتوانند این سنگ را از چاه خارج 

کنند. 
جوانان  بین  در  امروز  که  شبهاتی 
قاطعیت  با  می توان  است که  مطرح 
خلقت  از  آن ها  از  برخی  گفت 
بین  در  حال  به  تا  آدم  حضرت 
در  که  است  نبوده  مطرح  جامعه 
قرائت ها،  تعدد  شبهات  آن ها  بین 
هرمنوتیک و ... مطرح است. اینقدر 
است، حوزه ها  زیاد  شبهات  سرعت 
و روحانیت هم از شناسایی آن ها و 
افتاده اند.  به آن ها عقب  دادن  پاسخ 
البته ممکن است برخی تعبیر کنند و 
بگویند که، چون روحانیت در مسیر 
اجرایی و در حاکمیت قرار گرفته، 
دیدگاه مردم و جوانان به آن ها منفی 
شده است، اما این نگاهی سطحی نگر 
و عوامانه است. حقیقت قضیه همان 
شبهات  درباره  که  است  موضوعی 

گفتم.

نماینده مجلس : 

شبهات زیاد است و روحانیون 
از پاسخ به جوانان دور افتاده اند

ایجاد حفاظ امنیتی مستحکم اینترنتی 
در چین

رئیس جمهوری  پینگ  جین  شی 
برای  اظهاراتش  تازه ترین  در 
اطلاعات  و  آمار  از  حفاظت 
آنلاین، خواستار ایجاد مانع امنیتی 
اینترنت  اطراف  در  »مستحکم« 

چین شده است. 
به گزارش »تابناک« به نقل از ایرنا 
از رویترز، شی در آیین نامه ای که 
مقام های شرکت کننده در یک  به 
نشست دو روزه امنیت سایبری در 
پکن ارائه شد، گفت که مدیریت 
و تضمین دسترسی به اینترنت باید 

مطابق قانون انجام شود.
مدیریت  از  باید  ما  افزود:  وی 
پیروی کرده و  اینترنت  بر  حزب 
اینترنت  که  باشیم  اصل  این  تابع 

باید برای مردم کار کند.
یک  در  چین  رئیس جمهوری 
اولویت  در  را  امنیت  گذشته  دهه 
داده  قرار  خود  برنامه های 

نگاهشی  از  امنیت  مفهوم  است. 
تا  سیاست  از  مختلفی  موضوعات 
فضای  و  زیست  محیط  و  اقتصاد 

سایبری را شامل می شود.
امنیت  قانون   ۲۰۱۵ سال  در  چین 
فضای  و  کرده  بازنگری  را  ملی 
یک  گنجاند.  آن  در  را  سایبری 
رسید  تصویب  به  قانونی  بعد  سال 
روی  اطلاعات  ذخیره سازی  که 
سرورهای داخلی در چین را الزامی 

می کرد.
چین در سال ۲۰۲۱ قوانین مربوط 
زیرساخت های  از  حفاظت  به 
کرد.  تصویب  را  اطلاعاتی  حیاتی 
سال  در  کشور  این  قانونگذاران 
ضدجاسوسی  قانون  نیز  جاری 
انتقال  از  تا  کردند  بازنگری  را 
ملی  امنیت  به  مربوط  اطلاعات 
تعریف  دامنه  و  کرده  جلوگیری 

جاسوسی را گسترش دهند.

سایر  می توانند  و  نیستند  انگلیسی  زبان  یادگیری  به  ملزم  دانش آموزان 
همچنان  عربی  زبان  یادگیری  البته  کنند؛  انتخاب  را  خارجه  زبان های 

اجباری است.
زبان های  آموزش  در  تنوع  ایجاد  نوشت:  تسنیم  تابناک،  گزارش  به   
خارجه بر اساس نیاز و تقاضای جدید دانش آموزان منجر به آن شد تا در 
کنار زبان انگلیسی، زبان های دیگری همچون فرانسه، آلمانی، ایتالیایی، 
روسی، اسپانیایی، چینی و عربی در مدارس ارائه شود و دانش آموزان از 

میان آنها دست به انتخاب بزنند.
اگرچه بحث ایجاد تنوع در آموزش زبان های خارجه، سابقه ای طولانی 
دارد اما کمتر مدرسه ای به سراغ این موضوع رفته یا کمتر شاهد ارائه این 
اختیار به دانش آموزان هستیم تا زبان خارجه خود را انتخاب کنند، علت 

اصلی این موضوع نیز کمبود معلم متخصص است.
عالی  شورای  تربیتی  و  درسی  برنامه  کمیسیون  دبیر  رمضانی؛  فاطمه 
آموزش و پرورش درباره آموزش ۷ زبان خارجه دیگر در کنار زبان 
را طی  زبان خارجه  باید یک  دانش آموزان  مدارس گفت:  در  انگلیسی 
الزاماً  این زبان  اما  دوران تحصیل در دوره متوسطه اول و دوم بخوانند 
انگلیسی نیست و آنها می توانند از بین زبان های انگلیسی، فرانسه، آلمانی، 

ایتالیایی، روسی، عربی، چینی و اسپانیایی دست به انتخاب بزنند.
وی در پاسخ به این پرسش »براین اساس دانش آموزان ملزم به مطالعه 
انتخاب  آن  جای  به  را  دیگر  زبان های  می توانند  و  نیستند  عربی  زبان 
کنند؟« گفت: آموزش زبان عربی به عنوان زبان قرآن در دوره اول و 
اما طبق مصوبه جدید شورای عالی آموزش  دوم متوسطه اجباری است 
زبان  عرب  افراد  با  ارتباط  هدف  با  می توانند  دانش آموزان  پرورش،  و 
انتخاب  را  عربی  شده،  ارائه  زبان های  بین  از  مکالمه  به  بیشتر  تسلط  و 

زبان  آموزش  هدف  با  عربی  زبان  آموزش  از  بخش  یک  یعنی  کنند 
اختیاری  مکالمه  بر  تسلط  هدف  با  آن  دیگر  بخش  و  اجباری   قرآن 

است.
برای آموزش زبان های  نیاز  معلم مورد  تأمین  رمضانی درباره تربیت و 
خارجه متنوع بیان کرد: آموزش و پرورش موظف است به دانش آموزانی 
که تمایل به انتخاب یکی از زبان های خارجه را دارند، خدمات آموزشی 
ارائه کند و اگر معلمان مورد نیاز فراهم نبودند از آموزش غیرحضوری 
خارجه  زبان های  سایر  داوطلب  دانش آموزان  تعداد  چون  کند  استفاده 
شاهد  عمدتاً  و  داد  تشکیل  مستقل  درس  بتوان کلاس  که  نیست  زیاد 

پراکندگی دانش آموزان داوطلب هستیم.
وزارتخانه  این  پرورش،  و  آموزش  عالی  شورای  اخیر  مصوبه  طبق 
موظف است بررسی کاملی از وضعیت آموزش زبان انگلیسی همراه با 
پیشنهادهای کیفی بهبود آموزش زبان را ظرف مدت 6 ماه به شورای 

عالی آموزش و پرورش ارائه دهد.

مدیرعامل شرکت شهرک های صنعتی فارس از آماده سازی زیرساخت های 
منطقه ویژه اقتصادی کازرون برای واگذاری به سرمایه گذاران خبر داد.

مصاحبه اختصاصی/خدیجه غضنفری: مصطفی هاشمی با اشاره به منطقه 
تکمیل  و  توسعه  شاهد  منطقه  این  در  گفت:  کازرون  اقتصادی  ویژه 

زیرساخت ها در منطقه ویژه اقتصادی کازرون هستیم.
مدیرعامل شرکت شهرک های صنعتی استان فارس افزود: آمادگی کامل 
برای جذب سرمایه گذار در این منطقه ویژه اقتصادی در راستای تولید 

صادرات محور وجود دارد.
نیاز  مورد  برق  و  آب  زیرساخت های  تأمین  به  اشاره  با  هاشمی 
سرمایه گذاران   گفت:  کازرون  اقتصادی  ویژه  منطقه  در  سرمایه گذاری 

می توانند این شهرستان را برای سرمایه گذاری انتخاب کنند.
منطقه  اولیه  مساحت  فارس،  صنعتی  شهرک های  شرکت  مدیرعامل 
ویژه اقتصادی کازرون را ۷۳ هکتار عنوان کرد و گفت: در این منطقه 
کارهای طرح توسعه و الحاق ۱۱۰ هکتار زمین در حال پیگیری و تملک 
است و ۲۰۰ هکتار دیگر نیز در فازهای بعدی در برنامه الحاق و طرح 
توسعه قرار دارد که با اتمام کارهای تملک، فاز اول و دوم درمجموع 

مساحت آن به بیش از ۳۸۰ هکتار افزایش خواهد یافت.
اولیه نظیر آب و برق، شبکه گاز  اینکه زیرساخت های  بیان  با  هاشمی 
گفت:  است  شده  آماده  کازرون  اقتصادی  ویژه  منطقه  در  فاضلاب  و 
بسترهای لازم برای استقرار واحدهای تولیدی، صنعتی فراهم شده است.
وی افزود: سایر زیرساخت ها همزمان با استقرار واحدها ایجاد می شود.

آماده سازی  به  اشاره  با  فارس  صنعتی  شهرک های  شرکت  مدیرعامل 
به  واگذاری  برای  کازرون  اقتصادی  ویژه  منطقه  زیرساخت های 
سرمایه گذاران گفت: این منطقه ویژه اقتصادی که با اعتبارات شرکت 
قانونی  مزایای  تمام  دارای  شده،  راه اندازی  فارس  صنعتی  شهرک های 
عالی  شورای  دبیرخانه  مجوز  با  که  است  کشور  اقتصادی  ویژه  مناطق 

مناطق آزاد و ویژه اقتصادی فعالیت رسمی خود در بخش واگذاری زمین 
را از یک سال اخیر آغاز کرده و ظرفیت مهمی برای استقرار و فعالیت 

صنایع صادرات محور فراهم شده است.
درصدی   ۳۰ پیشرفت  از  فارس  مدیرعامل شرکت شهرک های صنعتی 
منطقه  در  اداری و گمرک  و ساختمان های  اجرای طرح ساخت سردر 
ویژه اقتصادی کازرون خبر داد و گفت: این طرح با اعتبار ۹۰ میلیارد 
ریال در حال انجام است و تمامی تلاش ما بر این است که طرح هرچه 

سریعتر به بهره برداری برسد.
هاشمی با بیان اینکه بر اساس قانون دبیرخانه شورای عالی مناطق آزاد 
و ویژه اقتصادی تمامی مراحل شامل صدور جواز تأسیس، جواز ساخت، 
پایان کار و پروانه بهره برداری توسط شرکت شهرک های صنعتی فارس 

و در کوتاهترین زمان و به صورت کاملًا رایگان انجام می شود. 
واگذاری  شرایط  سرمایه گذاران،  از  حمایت  برای  داشت:  بیان  هاشمی 

اراضی در منطقه ویژه اقتصادی کازرون به صورت نقد و اقساط است .
مدیرعامل شرکت شهرک های صنعتی استان فارس اظهار امیدواری کرد: 
این  کازرون،  اقتصادی  ویژه  منطقه  در  موجود  قابلیت های  به  توجه  با 
منطقه بتوانند زمینه مناسبی برای ایجاد اشتغال پایدار و توسعه صادرات 

فراهم کند.

مدیرعامل شرکت شهرک های صنعتی استان فارس خبر داد؛

رئیس کمیسیون عمران و حمل و نقل شورای شهر شیراز گفت: امیدوارم 
در آینده  شاهد تحول در آسفالت شهر شیراز از لحاظ حجم تولید، کیفیت 

و از نظر برنامه ریزی برای توزیع عادلانه در شهر شیراز باشیم .
از  پیش  نطق  در  سلطانی  علی اکبر  سرویس خبری /خدیجه غضنفری: 
دستور خود در جلسه روز گذشته شورای شهر شیراز گفت: در سال دوم 
بنا به تکلیفی که بر عهده اینجانب گمارده شد در حوزه عمرانی حرکت 
از جمله  با سرعت پروژه ها  با اجرای  این حرکت  متفاوتی آغاز شد و 
دورگرد غیر همسطح نیایش جلوه گرفت و جهش عمرانی در شهر شیراز 

رقم خورد.
رئیس کمیسیون عمران و حمل و نقل  شورای شهر شیراز گفت: برنامه 
ریزی مناسب و نظارت گام به گام کمیسیون عمران و ناظرین شورا در 
مناطق و پیگیری یاوران شورا نسبت به سال های گذشته تغییرات ملموسی 

در سطح مناطق در حال رخداد است. 
 سلطانی افزود: علاوه بر این با تصویب طرح جامع حمل و نقل 4 خط 
قرار  کار  دستور  در  نیز  خط   4 و  رسید  تصویب  به  شیراز  ریلی   BRT

گرفت.
از  قبل  تا  و گفت:  امیدواری کرد  اظهار  شیراز  این عضو شورای شهر 
افتتاح اولین خط  BRT شیراز باشیم تا ضمن کمک به  دهه فجر شاهد 
مردم  کمک  زندگی  به کاهش هزینه های  مردم  مرور  تسهیل عبور و 

شایانی شود. 
بر روی  تمرکز  در  را  این مدت عزم خود  در طول  تصریح کرد:  وی 
خدمت به منطقه محروم و مستعد پیشرفت شهرداری منطقه ۹ شیراز نمودم 
این منطقه با ۱6 محله با صدها کوچه خاکی با کمبود امکانات خدماتی 
و کمبود پارک، امکانات ورزشی و کوچه هایی که بیش از 4۰ سال از 
پای  این مدت 4۰ سال  بود که در طول  مواجه  آنها می گذرد  آسفالت 

خدمتگزاران زیادی به آن باز شده اما گره ای حل نشده بود.
ناظر شورای شهر شیراز در منطقه ۹ شهرداری خطاب به شهردار شیراز 
 ۲ حدود  رقمی  شیراز  شهر  در  آسفالت  نهضت  پنجم  دوره  در  گفت: 
میلیون مترمربع از معابر این شهر به آسفالت و روکش مجدد آسفالت  
گردید که این معابر بیشتر در بخش مرکزی شمالی و غربی شیراز و در 

برخی خیابان های خاص مورد توجه و عنایت قرار گرفت و این در حالی 
آماده  شاهد صدها کوچه های خاکی  ما  منطقه  در یک  حداقل  بود که 
اسفالت هستیم و مشکلات عدیده و نبود برنامه مشخص و عدم توجه به 
این مناطق و همچنین عدم تأمین اعتبار در این سالها موجب تحمیل رنج 

فراوانی به مردمان این مناطق شد.
وی یکی از سیاست های شورا و شهرداری در سال دوم  را خرید 6۰۰ 
دستگاه اتوبوس در این دوره عنوان کرد و گفت: می تواند اثرات مطلوبی 
در حمل و نقل عمومی شیراز ایفا نماید اما متاسفانه تاکنون عقب ماندگی 
قابل توجه در این حوزه مشاهده می گردد و تأمین این وسایل حتی به 
مرحله عقد قرار داد نیز نرسیده که در جلسات متعدد از شما تقاضا کردم 
درخصوص  هم  و  اتوبوس  خرید  درخصوص  هم  مستمر  پیگیری  با  تا 

تأمین و خرید قطار جهت متروی شیراز اقدام عاجل نمایید.
وی ادامه داد: علاوه بر خطوط BRT  بر اساس برنامه زمانبندی درخصوص 
اجرای خط ۲ مترو قرار بود تا پایان خرداد ماه لینک ارتباطی بین خط ۱ و 
۲ برقرار شود و تونل غربی فاز ۱ خط ۲ تا پایان شهریور به بهره برداری 
برسد و همچنین ۳ ایستگاه این خط در طول سال جاری تکمیل گردد و 
فاز ۲ خط ۲ نیز در مدت زمانی ۳۰ ماه تونل آن تکمیل و ۳ ایستگاه آن 
بهره برداری شود، این در حالیست که بعد از گذشت غریب به ۸ ماه در 
توسعه خط ۲ شاهد هیچ فعالیت ملموسی نیستیم و عقب ماندگی از برنامه 

زمان بندی در طول خط ۲ به وفور قابل مشاهده است.
وی افزود: در بحث خرید قطار نیز کماکان موضوع در هاله ای از ابهام به 
سر می برد در حالی که خرید ۱۰ رام قطار جز سیاست های حضرتعالی  و 

کمیسیون حمل و نقل لحاظ شده بود.
از  یکی  شیراز  شهر  شورای  نقل  و  حمل  و  عمران  کمیسیون  رئیس 
معضلات جدی امروز مردم را  وضعیت اسفناک ترافیک شیراز عنوان 
کرد و گفت: قطعاً مدیریت ترافیک و تأمین کنندگان زیرساخت مورد 
نیاز جهت تسهیل عبور و مرور مردم به عهده شهرداری است که متاسفانه 
عدم خرید اتوبوس و مخصوصاً مینی بوس به میزان مورد نیاز شهر و عدم 
توجه به تأمین اعتبار در این حوزه موجب تکمیل نشده خطوط ریلی این 

مشکل را برای مردم دوچندان کرده است.

رئیس کمیسیون عمران و حمل و نقل  شورای شهر شیراز: 


